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Sēde sasaukta 2024. gada 19. septembrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 19. septembrī plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas vadītāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 6 komitejas locekļi: 

komitejas vadītāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Līga Rimševica 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis - komandējumā 

deputāte Ināra Pētersone – darba dēļ 

deputāts Jānis Dūmiņš – iemesls nav paziņots 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Gita 

Skribāne, Marija Abramčika, Zaiga Kārkliņa un Māris Vitrups, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Līga Kausiniece, Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Zinaida Sparāne, 

datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, vecākā juriste Linda Mežsarga, sabiedrisko attiecību speciālisti Andra Matuļenko 

un Anta Kļaveniece, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākās projektu 

vadītājas Jolanta Kalinka un Ineta Bramane, teritorijas plānotāja Dace Platonova, 

energopārvaldnieks Raitis Ignatjevs, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, 

Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, nekustamo īpašumu speciālisti Māris Šarķis un Aija Fridrihsone, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, 

nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs 

Aigars Sietiņš, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Dace Neiberte, Iecavas apvienības 

pārvaldes Neksutamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, deputāte Laine Baha, Bauskas 

novada pašvaldības policijas priekšnieks Egīls Gailis, pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes 

“Saulespuķe” vadītāja Agnese Čakša, pašvaldības iestādes “Bauskas novada bērnu un jaunatnes 

sporta skola” direktore Biruta Grantiņa, SIA “Grupa93” pārstāve Līga Ozoliņa, SIA “Ķemers 

Business and Law Company” pārstāve Edīte Ķemere,  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu J.Teikmanim. 

2. Par grozījumu 2024. gada 22. februāra lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

I.Radziņai". 

3. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. 

gada 26. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības 

sportistiem – bērniem, jauniešiem , junioriem individuālajos un komandu sporta veidos, 

izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem". 

5. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas pilnveidošanu. 

6. Par Bauskas novada Izglītības attīstības stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas 

apstiprināšanu un nodošanu publiskai apspriešanai. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

9. Par papildu līdzekļu piešķiršanu pašvaldības iestādei "Bauskas Kultūras centrs". 

10. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

11. Par līdzekļu pārdali Bauskas pirmsskolas izglītības iestādei "Saulespuķe". 

12. Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības drošības sistēmas attīstība pašvaldībās". 

13. Par dalību sadarbības projektā "Viedās pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un 

Jelgavas novadā, ieviešot viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo 

funkciju nodrošināšanā". 

14. Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana Bauskas 

novadā" īstenošanu. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

16. Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta "Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi 

Bauskas pilsētas pamatskolā" īstenošanai. 

17. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

19. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4076 008 

0091 Rundāles pagastā. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes 

vienības 1/2 domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 
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25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lanas", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Birzgaļi"-6, Birzgaļi, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-2, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, Pastališķos, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1"-

4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1"-

9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 7"-

4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 7"-

6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-11, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-7, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

17, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 28-31, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 3-87, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 26-32, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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Papildu darba kārtība: 

47. Par pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas 

novada Bērnu un jaunatnes sporta skola" budžeta grozījumiem. 

 

 

1.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu J.Teikmanim. 

 

(L.Kausiniece, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

 

Ziņo: L.Kausiniece. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts J.Teikmaņa iesniegums, kurā izteikts lūgums piešķirt 

ikmēneša pabalstu saskaņā ar Pašvaldības domes deputāta statusa likuma 15.1 pantu. 

Iesniegumam pievienotā darba grāmatiņas kopija apliecina, ka J.Teikmanis bijis Bauskas pilsētas 

domes priekšsēdētājs vismaz divus sasaukumus vienā pašvaldībā, kā arī VSAA izziņā norādīts, 

ka J.Teikmanis saņem valsts vecuma pensiju un piemaksu pie vecuma pensijas 868,90 EUR 

mēnesī. Likuma 15.1 panta trešajā daļā noteikts, ka gadījumā, ja personai vienlaikus ir tiesības uz 

šajā pantā noteikto pabalstu un vecuma pensiju, tad izmaksā to pabalsta daļu, kas pārsniedz 

vecuma pensijas apmēru. Sagatavotais lēmuma projekts paredz J.Teikmanim piešķirt ikmēneša 

pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā, izmaksājot to pabalsta daļu, kas pārsniedz valsts 

vecuma pensijas apmēru un nosakot, ka pabalsta izmaksa uzsākama, sākot ar 2024. gada 1. 

oktobri. 

 G.Kalniņš jautā, vai ir apsvērta šīs pabalsta izmaksas kārtības atcelšana un cik ilgi tas 

turpināsies, jo pabalsta apmērs pieaugs. L.Kausiniece atbild, ka to nosaka likums. A.Mačeks 

papildina, ka ir bijušas diskusijas par likuma grozījumiem, bet līdz šim tie nav pieņemti; likums 

nosaka šāda pabalsta izmaksu.   

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

J.Teikmanim". 

 

 

2.p. 

Par grozījumu 2024. gada 22. februāra lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

I.Radziņai". 

 

(L.Kausiniece) 

 

Ziņo: L.Kausiniece. 

 2024. gada 22. februārī  Bauskas novada dome pieņēma lēmumu “Par ikmēneša pabalsta 

piešķiršanu I.Radziņai”, ar kuru nolemts piešķirt I.Radziņai ikmēneša pabalstu divu minimālo 

mēnešalgu apmērā. Sasniedzot pensijas vecumu I.Radziņa vērsusies VSAA ar lūgumu piešķirt 

vecuma pensiju, kas noteikta 778,60 EUR, izmaksu uzsākot no šī gada 17. augusta. Bauskas 
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novada pašvaldībā saņemts I.Radziņas iesniegums, kurā izteikts lūgums piešķirt ikmēneša 

pabalsta daļu, kas pārsniedz valsts vecuma pensijas apmēru. Sagatavotais lēmuma projekts 

paredz izdarīt grozījumu iepriekš pieņemtajā lēmumā, izsakot lemjošo daļu jaunā redakcijā, to 

papildinot ar 2. punktu “Ja 1. punktā minētai personai vienlaikus ir tiesības uz Likumā noteikto 

pabalstu un invaliditātes pensiju, vecuma pensiju vai atlīdzību par darbspēju zaudējumu, tad 

izmaksāt to pabalsta daļu, kas pārsniedz attiecīgi invaliditātes pensijas, vecuma pensijas vai 

atlīdzības par darbspēju zaudējumu apmēru.”. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu 2024. gada 22. februāra 

lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai"". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. 

gada 26. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu. 

 

(L.Mežsarga) 

 

Ziņo: L.Mežsarga. 

 Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai” IX. nodaļā ir noteiktas normas par de minimis 

piešķiršanas kārtību, kas izriet no 2023. gada Eiropas Komisijas Regulas. 2024. gadā stājusies 

spēkā jauna Regula, līdz ar to saistošajos noteikumos veicami grozījumi. Saistošo noteikumu IX. 

nodaļas redakcija aktualizēta atbilstoši jaunajām prasībām. Saistošo noteikumu projekts nosūtīts 

Finanšu ministrijai izvērtēšanai, saņemts pozitīvs atzinums; projekts tika publicēts pašvaldības 

tīmekļvietnē no 03.-17. septembrim sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, ieteikumi netika 

saņemti. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra 

saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu". 
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4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem , junioriem individuālajos un komandu 

sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem". 

 

(B.Grantiņa, A.Mačeks, J.Krievs, G.Kalniņš, L.Rimševica) 

 

Ziņo: B.Grantiņa. 

 Saistībā ar nolikuma kārtību, ir jauni uzstādījumi atbalstāmajiem sporta veidiem 

kvalitātes ziņā. Sadarbībā ar sporta skolu direktoriem un metodisko komisiju izvērtēts, kā 

veicināt kvalitatīvāku izaugsmi jauniešiem – izmaiņas veiktas sporta veidos, atdalot atsevišķās 

pozīcijās pasaules čempionātus, olimpiskās spēles un olimpiādes, Eiropas čempionātus un 

Eiropas jaunatnes olimpiāde; būtiskākās izmaiņas skar 5.4. punktu, kurā noteikts, ka tiek vērtēta 

1.-12. vieta Superlīgā. Finansējums samazināts 3.-6. vietai Eiropas līmeņa pozīcijā, lai 

paaugstinātu olimpisko spēļu un Eiropas čempionātu attiecīgo vietu ieguvējus. Atbilstoši skolēnu 

kontingentam, tika sadalītas grupas, līdz ar to vienlīdzīgs skolu skaits ir visās trijās grupās, kas 

cels nodarbību kvalitatīvo līmeni. Izglītības iestādes kopumā ieguvušas 34 000 EUR inventāra 

iegādei. Lūdz atbalstīt nolikuma grozījumus.  

 A.Mačeks informē, ka iesniegts deputāta J.Krieva priekšlikums: “Jautājuma izskatīšanu 

atlikt, jo tas nav izskatīts Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejā”, par kuru ir 

jānobalso, lai turpinātu jautājuma izskatīšanu. 

 

Balsojums par J.Krieva iesniegto priekšlikumu “Jautājuma izskatīšanu atlikt, jo tas nav izskatīts 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejā” 

 

"PAR"  -  4 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica) 

"PRET" -  2 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

Priekšlikums pieņemts. 

 

NOLEMJ: atlikt lēmuma projekta "Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. 

gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 "Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus 

par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības sportistiem – 

bērniem, jauniešiem , junioriem individuālajos un komandu sporta veidos, 

izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem"" izskatīšanu. 

 

 A.Mačeks jautā, kāds ir jautājuma steidzamības pamatojums un aicina J.Krievu pamatot 

sava priekšlikuma iesniegšanu. 

 J.Krievs informē, ka šis jautājums bija jāizskata Izglītības, kultūras un sporta komitejas 

sēdē, jo nebija skaidras vairākas nianses un tādai būtu jābūt jautājuma izskatīšanas kārtībai. 

 G.Kalniņš norāda, ka nav informācijas par līdzšinējo apbalvojumu izmaksām, nav 

skaidrība par 7.-12. vietas apbalvojuma apmēra palielināšanos vai samazināšanos, jābūt finanšu 

apsvērumiem pie šādām izmaiņām.  

 A.Mačeks precizē, ka nav norādīts, kāda būs ietekme uz pašvaldības budžetu, ja tiek 

paplašināts apbalvojumu loks. B.Grantiņa atbild, ka ietekme nav, tas tika izvērtēts esošā 

finansējuma ietvaros, pat mazāk; lai noteiktu vienotu un godīgu attieksmi pret visiem sporta 
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veidiem, īpaši pret olimpisko sporta veidu, tāpēc noteikts 12-14 gadu vecums. A.Mačeks piekrīt 

šim viedoklim, bet jāsaprot, ka faktiski apbalvojumi ir par pagājušā gada sasniegumiem, un 

tagad pirms pašas apbalvošanas tiek iesniegti nolikuma grozījumi. B.Grantiņa norāda, ka šī 

situācija jau iepriekš vairākkārtīgi tika apspriesta. A.Mačeks norāda, ka jauno noteikumu dēļ 

kāda daļa apbalvojumus nesaņems, bet kāda daļa – saņems no jauna; šis jautājums no jauna 

jāizskata Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, jo tajā darbojas arī Sporta lietu komisijas 

pārstāvji, Finanšu komitejai būtu jāvērtē ietekme uz budžetu, vairākums nobalsoja pret jautājuma 

turpmāku izskatīšanu, tad tas ir atliekams un izskatāms iespējams pirms Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas.  

 J.Krievs izsakās par pieaugušo grupu sporta veidiem. 

 L.Rimševica jautā, ja 16+ jaunietis startēs pieaugušo konkurencē, vai viņš apbalvojumu 

saņems divreiz gan no sporta skolas, gan kā pieaugušo apbalvojumu, jo jau pagājušā gadā tika 

konstatēts fakts par tā paša sasnieguma apbalvojuma saņemšanu divreiz.  

 A.Mačeks rezumē par jautājuma tālākas izskatīšanas atlikšanu. 

   

 

5.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas pilnveidošanu. 

 

(D.Platonova, A.Mačeks, G.Kalniņš, L.Ozoliņa, J.Krievs) 

 

Ziņo: D.Platonova. 

 Saskaņā ar Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu “Par Bauskas novada 

teritorijas plānojuma 1. redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai” tika uzsākta Bauskas novada teritorijas plānojuma (1.0) publiskā apspriešana, laika 

periodā no 2024. gada 8. augusta līdz 9. septembrim. Vienlaicīgi norisinājās Bauskas novada 

teritorijas plānojuma stratēģiskā ietekmes uz vidi novērtējuma Vides pārskata projekta 

sabiedriskā apspriešana. Tika organizētas četras publiskās apspriešanas sanāksmes Bauskā, 

Vecumniekos, Pilsrundālē un Iecavā, kuras apmeklēja nepilni 60 iedzīvotāji. Tika organizēta 

papildus sanāksme Bauskas vecpilsētas iedzīvotājiem, kuru apmeklēja 28 iedzīvotāji. Par 

teritorijas plānojuma 1. redakciju saņemti 20 personu iesniegumi un 24 institūciju atzinumi, no 3 

institūcijām atzinumi nav saņemti, jo pieprasīts iesniegšanas termiņa pagarinājums.  Lai izvērtētu 

un iekļautu personu iesniegumus un novērstu institūciju atzinumos norādītās nepilnības, ir 

nepieciešams pilnveidot teritorijas plānojuma 1. redakciju, atbilstoši publiskās apspriešanas 

rezultātiem un institūciju atzinumiem.  

 A.Mačeks ierosina izvērtēt publiskās apspriešanas ieraksta skatījumus un informē, ka 

šodien darba grupā tiks izskatīti institūciju saņemtie atzinumi, un pēc to pirmreizējās izskatīšanas 

deputāti tiks informēti par rezultātu un tālāko virzību.   

 G.Kalniņš izsakās par institūciju atzinumiem un norāda, ka tos būtu nepieciešams izskatīt 

darba grupā, kā arī atzinumos ietverto informāciju izstrādātāji noteikti jau ir iekļāvuši teritorijas 

plānojumā. L.Ozoliņa precizē par institūciju atzinumiem.  

 J.Krievs norāda uz lemjošās daļas 1. punkta redakcionālu precizējumu. D.Platonova 

pieņem precizēšanai. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. 

redakcijas pilnveidošanu". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada Izglītības attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam 1. redakcijas 

apstiprināšanu un nodošanu publiskai apspriešanai. 

 

(A.Mačeks, B.Šumina, M.Mediņš, J.Krievs, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Mačeks, B.Šumina. 

 A.Mačeks informē, ka iesniegts deputāta J.Krieva priekšlikums, par kuru būs jābalso. 

 B.Šumina ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada Izglītības attīstības 

stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas nodošanu publiskai apspriešanai. Pašvaldību likuma 

4. panta pirmās daļas 4. punktā ir noteikts, ka viena no pašvaldības autonomajām funkcijām ir 

gādāt par iedzīvotāju izglītību. Minētā likuma 10. panta pirmās daļas 3. punkts noteic, ka dome ir 

tiesīga izlemt ikvienu pašvaldības kompetences jautājumu un tikai domes kompetencē apstiprināt 

pašvaldības attīstības plānošanas dokumentus, tostarp attīstības programmu un ilgtspējīgas 

attīstības stratēģiju. Izglītības likuma 17. panta trešās daļas 1.1 punkts nosaka, ka pašvaldība 

saskaņā ar Ministru kabineta apstiprinātajās izglītības attīstības pamatnostādnēs noteiktajiem 

mērķiem izstrādā izglītības attīstības stratēģiju. Ministru kabineta noteikumu Nr. 737 “Attīstības 

plānošanas dokumentu izstrādes un ietekmes izvērtēšanas noteikumi” 2. punkts nosaka, ka šos 

noteikumus piemēro attiecībā uz attīstības plānošanas dokumentiem, kurus izstrādā valsts un 

pašvaldību institūcijas; 3. punkts nosaka, ka attīstības plānošanas dokumentus izstrādā Attīstības 

plānošanas sistēmas likuma 10. pantā noteiktajos gadījumos. Minēto noteikumu 5. punkts 

nosaka, ka, izstrādājot attīstības plānošanas dokumentus, ievēro normatīvos aktus, kas nosaka 

sabiedrības līdzdalības kārtību attīstības plānošanas procesā. Saskaņā ar Bauskas novada 

pašvaldības un SIA “Ķemers Business and Law Company” līgumu “Bauskas novada izglītības 

attīstības stratēģijas un rīcības plāna 2024.-2029. gadam izstrāde” veikta Bauskas novada 

Izglītības attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam 1. redakcijas izstrāde, ietverot esošās situācijas 

izvērtējuma un stratēģiskās daļas un rīcības plāna izstrādi. Izglītības stratēģijas 1. redakcijas 

izskatīšana norisinājusies darba grupās. Pašvaldību likuma 54. panta pirmā un trešā daļa nosaka, 

ka, lai veicinātu iedzīvotāju līdzdalību vietējas nozīmes jautājumu lemšanā un ievērotu 

iedzīvotāju intereses, pašvaldība rīko publisko apspriešanu tās autonomās kompetences 

jautājumos. Publiskā apspriešana organizējama, ņemot vērā šajā likumā un citos likumos, un 

Ministru kabineta noteikumos paredzēto par sabiedrības līdzdalības kārtību pašvaldības attīstības 

plānošanas procesā. Izdevumus, kas saistīti ar publiskās apspriešanas organizēšanu, sedz no 

pašvaldības budžeta. Ņemot vērā visu iepriekš minēto, lūdz lemt par Bauskas novada Izglītības 

attīstības stratēģijas 2024.–2029. gadam 1. redakcijas nodošanu publiskai apspriešanai laika 

periodā no 2024. gada 30. septembra līdz 30. oktobrim, paziņojumu par Bauskas novada 

Izglītības attīstības stratēģija 2024.–2029. gadam nodošanu publiskai apspriešanai ievietojot 

Bauskas novada pašvaldības tīmekļvietnē www.bauskasnovads.lv un publicējot pašvaldības 

izdevumā “Bauskas Novada Vēstnesis”. Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas un Vides un attīstības komitejas sēdēs, datnēs pievienotas abas stratēģijas daļas un 

prezentācija par stratēģijas formu un saturu, kā arī prognozējamais izglītojamo skaits uz 

2024./2025. mācību gadu salīdzinājumā ar reālo situāciju uz šī gada 1. septembri. Komitejās 

saņemti priekšlikumi par redakcionāliem un pareizrakstības precizējumiem, terminoloģiju, kā arī 

2. daļā norādījumi par papildinājumiem saistībā ar rīcības plānu un attīstības virzieniem.  

Saņemts deputāta J.Krieva priekšlikums: “Papildināt sadaļu U.3.2.2. Veikt racionālu izglītības 

iestāžu infrastruktūras un vides (iekšējās, ārējās)sakārtošanu un modernizāciju iekļaujot Iecavas 

sporta skolas “Dartija” ēkas energoefektivitātes paaugstināšanas projekta pabeigšanu realizējot 

projekta 2. kārtu”, par ko tika diskutēts Vides un attīstības komitejas sēdē, aicinot izstrādātāju ar 
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šo priekšlikumu papildināt stratēģijas 2. daļu un aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, līdz 

domes sēdei tiks papildināta stratēģija atbilstoši Bauskas novada vizuālai identitātei. 

 M.Mediņš iebilst, ka Vides un attīstības komitejā diskutēja, ka infrastruktūras objektus 

neiekļauj stratēģijā; ja tomēr tos iekļauj, tad lūdz iekļaut stratēģijā Vecumnieku stadionu; 

jāvienojas par kopīgu viedokli attiecībā uz novada atjaunojamiem vai darba procesā esošiem 

infrastruktūras objektiem. B.Šumina pieņem precizēšanai. 

 J.Krievs norāda, ka par šo jautājumu tika spriests Izglītības, kultūras un sporta komitejas 

sēdē, ka šādiem objektiem būtu jābūt stratēģijā; nav vienotas pieejas visiem novada objektiem 

gan iesāktajiem, gan plānotajiem; jābūt iekļautam visam, kas novada izglītības iestādēm ir 

nepieciešams. 

 A.Mačeks jautā par Vecsaules pamatskolas sporta zāli, norādot, ka stratēģijā ir jāiekļauj 

visi objekti vai neviens, un to iekļaušanu vai neiekļaušanu izvērtēt līdz domes sēdei.  

 G.Kalniņš atbalsta objektu iekļaušanu stratēģijā, norādot šo objektu prioritāro secību, jo 

pašvaldības attīstības plānā tie ir iekļauti ņemot vērā projekta gatavības pakāpi.  

 A.Mačeks norāda, ka sporta būves ir iekļautas sporta stratēģijā; šajā stratēģijā jāskata, uz 

ko notiek virzība, saistībā ar investīcijām būtu nepieciešama cita sadaļa; izglītības stratēģijai 

jābūt kopsakarā ar sporta stratēģiju un, vienojoties par investīciju sadaļas nepieciešamību, to 

prioritārā secība būtu diskutējama atsevišķā tikšanās reizē.  

 J.Krievs norāda, ka 12. punktā ir minēta jauna objekta uzsākšana, nepabeidzot iepriekš 

iesāktos objektus.  

 A.Mačeks rezumē līdz domes sēdei izvērtēt par objektu iekļaušanu vai neiekļaušanu 

stratēģijā un aicina balsot par deputāta J.Krieva iesniegto priekšlikumu, norādot, ka stratēģijā 

iekļaujami arī citi objekti 

 

Balsojums par J.Krieva priekšlikumu: “Papildināt sadaļu U.3.2.2. Veikt racionālu izglītības 

iestāžu infrastruktūras un vides (iekšējās, ārējās)sakārtošanu un modernizāciju iekļaujot Iecavas 

sporta skolas “Dartija” ēkas energoefektivitātes paaugstināšanas projekta pabeigšanu realizējot 

projekta 2. kārtu” 

 

"PAR"  -  4 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

A.Mačeks informē, ka priekšlikums pieņemts iekļaušanai stratēģijā, izvērtējot arī pārējo objektu 

iekļaušanu.  

 

Par lēmumu kopumā balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt par infrastruktūras objektu iekļaušanu stratēģijā,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

Izglītības attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam 1. redakcijas 

apstiprināšanu un nodošanu publiskai apspriešanai". 
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7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

 

(B.Šumina, A.Mačeks, G.Kalniņš, J.Krievs) 

 

Ziņo: B.Šumina. 

Lēmuma projekts izstrādāts saskaņā ar Ministru kabineta noteikumu Nr. 445 “Pedagogu 

darba samaksas noteikumi” 6. un 9. punktu, kas nosaka zemāko mēneša darba algas likmi 

izglītības iestāžu vadītājiem un tiesības izglītības iestādes dibinātājam saskaņā ar 

apstiprinātajiem kritērijiem budžeta finansējuma ietvaros noteikt augstāku mēneša darba algas 

likmi izglītības iestādes vadītājam; Bauskas novada domes noteikumu Nr. 4 “Bauskas novada 

pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi” III nodaļas 11. punktu un 1. pielikumu, kas 

nosaka izglītības iestāžu vadītāju darba izvērtēšanas kritērijus mēneša darba algas likmes 

noteikšanai. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu vadītāju darba algām, kas tiek finansētas no valsts budžeta un pašvaldības 

budžeta līdzekļiem no 2024. gada 1. septembra līdz 2025. gada 31. augustam. Algas likmes tiek 

noteiktas visiem vispārizglītojošo skolu direktoriem, pirmsskolas izglītības iestāžu vadītājiem un 

profesionālās ievirzes skolu direktoriem.  Iestādes “Bērnu un jauniešu centrs” vadītājai alga tiks 

noteikta no 2024. gada 1.oktobra, kad tiks nofiksēts izglītojamo skaits šajā izglītības iestādē. 

Iestādes “Iecavas vidusskola” direktorei profesionālā novērtēšana netika veikta, jo termiņš 

direktores amatā ir mazāks par 6 mēnešiem, tāpēc direktores algas likme atbilstoši MK 

noteikumiem ir pamatalga, piemērojot atbilstošus koeficientus. Iestādes “Vecumnieku 

vidusskola” direktora amats ir vakants un plānojamā darba alga būs pamatalga ar piemērojamiem 

koeficientiem un kritēriju procentiem par programmu īstenošanu vairākās adresēs. Datnēs 

pievienota aprēķina informācija un komisijas darba protokols. Jautājums izskatīts un atbalstīts 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

A.Mačeks aicina Izglītības nodaļai izvērtēt iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktora 

algas apmēru, jo nav pārliecināts, ka pretendentiem būs vēlme par tādu algu strādāt, kā arī 

jāpārdomā rīcība šādās situācijās, jo vidusskola ir jauna, komplicēta būve, vai tik zems algas 

slieksnis ir atbilstošs, ja ir pietiekams finansējums no valsts mērķdotācijas.  

G.Kalniņš izsakās par iestādes “Iecavas vidusskola” direktoru un jautā, vai šādu 

vērtējumu nebija iespējams veikt, ņemot vērā, ka pašreizējā direktore šajā iestādē iepriekš 

strādājusi kā direktora vietniece. A.Mačeks norāda, ka vērtējumā tas diemžēl nebija sasaistīts un 

ierosina to izvērtēt.  

J.Krievs informē, ka komisijā izvērtēja pēc pieņemtajiem dokumentiem, kurus 

apstiprinājusi dome; ierosina vēlreiz izvērtēt pedagogu darba samaksas noteikumus un atbilstoši 

valsts dotācijai atbalsta direktoru algu apmērus. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes noteikšanu". 
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8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 

(M.Abramčika) 

 

Ziņo: M.Abramčika. 

 Saskaņā ar Ministru kabineta noteikumu Nr. 418 “Kārtība, kādā veicami pašvaldību 

savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” 9. punktu ir aprēķinātas 

viena izglītojamā izmaksas mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs, aprēķinam izmantojot 

izglītības iestādes iepriekšējā saimnieciskajā gadā pēc naudas plūsmas uzskaitītos izdevumus. 

Lēmuma projekts sagatavots precizējot izglītojamo skaitu un izmaksas vienam izglītojamam uz 

1. septembri. Izmaiņas veiktas, jo ar 1. augustu iestādei “Valles pamatskola” ir pievienota 

pirmsskolas izglītības iestāde “Cielaviņa”, līdz ar to izmaksas apvienotas kopā un apvienots 

izglītojamo skaits. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem". 

 

 

9.p. 

Par papildu līdzekļu piešķiršanu pašvaldības iestādei "Bauskas Kultūras centrs". 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, A.Mačeks, M.Mediņš, J.Krievs, L.Rimševica, I.Latviete) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par papildu līdzekļu piešķiršanu pašvaldības iestādei 

“Bauskas Kultūras centrs”. Festivāla “Taste” rīkošanai tika apstiprināta tāme ar plānotajiem 

ieņēmumiem 249 620 EUR un plānotajiem izdevumiem 249 620 EUR. Veicot pašvaldības 

iestādes “Bauskas Kultūras centrs” organizētā festivāla “Taste” budžeta ieņēmumu un izdevumu 

tāmes analīzi, konstatēts, ka festivāla “Taste” rīkošanai pieejamie finanšu līdzekļi ir 159 452,25 

EUR (39 225 EUR ir dotācija no pašvaldības budžeta vispārējiem ieņēmumiem, 71 310 EUR - 

ieņēmumi par biļešu realizāciju un 48 917,25 EUR – citi ieņēmumi par maksas pakalpojumiem). 

Līdz 2024. gada 13. septembrim ir veikti maksājumi par saņemtajiem pakalpojumiem un precēm 

158 204,79 EUR apmērā. Saskaņā ar pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” 

noslēgtajiem līgumiem un saņemtajiem rēķiniem festivāla “Taste” rīkošanai iestādei ir 

neapmaksātas saistības 133 049,58 EUR apmērā. Lai pašvaldības iestāde “Bauskas Kultūras 

centrs” varētu norēķināties ar pakalpojumu sniedzējiem un preču piegādātājiem par saistībām, 

kas noslēgtas festivāla “Taste” rīkošanai, ir nepieciešams papildu finansējums 131 802,12 EUR. 

Lai šo finansējumu spētu nodrošināt, tika izvērtēti iespējamie finanšu avoti. Līdz 2024. gada 1. 

septembrim ar domes lēmumiem Eiropas Savienības fondu un citiem projektiem, kuriem 

pašvaldības budžetā bija rezervēti 1 078 815 EUR ir novirzīti 927 820 EUR, rezultātā ir 

izveidojusies līdzekļu ekonomija 150 995 EUR apmērā. Sagatavotais lēmuma projekts paredz 
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piešķirt papildu finansējumu 131 803 EUR pašvaldības iestādei “Bauskas Kultūras centrs” 

festivāla “Taste” izdevumu segšanai. 

 G.Kalniņš izsakās par festivālu “Taste” un jautā, ja festivālam ir 250 000 EUR 

finansējums (pārējo novada pasākumu gada finansējuma apjomā), vai festivāla organizēšanas 

gaitā nebija jāpievērš lielāka uzmanība tieši līgumu slēgšanai un administrēšanai, ņemot vērā 

iepriekšējo gadu pieredzi, un vēršoties pie izpilddirektora, norāda, ņemot vērā, ka iestāde ir viņa 

pakļautībā, festivāla organizēšana bija savādāk jārealizē, vairāk kontrolējot iestādes vadītāju par 

prognozētajiem biļešu ieņēmumiem un piesaistīto mākslinieku honorāru apmēriem. I.Romānovs 

atbild, ka iestāžu nolikumos un amatu aprakstos ir noteikta iestāžu vadītāju atbildība; pašvaldība 

diendienā nekontrolē vadītāju darbības, tai nav šādas uzraugošas funkcijas; tā ir vistiešākā 

vadītāja atbildība prast rīkoties ar finanšu līdzekļiem; atbildīgie ekonomisti sekojuši līdzi 

ieņēmumu izpildes plāniem un biļešu realizācijai; vairākkārtējie norādījumi uz iepriekšējo gadu 

pieredzes kļūdām netika ņemti vērā, kā rezultātā jāizvērtē, vai Bauskas pilsēta spēj nodrošināt tik 

jaudīgus festivālus ar tik lielām izmaksām; šobrīd tiek izstrādāta iekšējās kontroles sistēmas 

pilnveidošana; jābalstās uz darba resursu samērīgumu.   

 G.Kalniņš norāda, ka runa ir par konkrēto pasākumu un izpilddirektors varēja deleģēt 

speciālistus pievērst pastiprinātu uzmanību. 

 A.Mačeks norāda, ka ar šādu rīcību apzināti tiek radīta paļāvība iestāžu vadītājiem 

nesekot līdzi savas iestādes budžeta līdzekļiem. Ar iestādes vadītāju notika vairākkārtējas 

sarunas par biļešu realizāciju un iespējamo palīdzību, bet tas tika ignorēts.  

 M.Mediņš jautā, kāpēc šis jautājums par radušos situāciju netika izskatīts Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas sēdē, kāpēc sēdē nepiedalās iestādes vadītājs un iestādes  

ekonomists, un kāpēc festivāla rīkošanai pieejamie finanšu līdzekļi ir 159 452,25 EUR, ja bija 

plānoti 249 620 EUR. I.Romānovs atbild, tāpēc, ka biļešu realizācija nenotika plānotajā apjomā. 

M.Mediņš uzsver, ka tas ir prātam neaptverami, kā tiek tērēti pašvaldības finanšu līdzekļi, vai 

iestādes vadītājs ar līgumslēdzējiem jau sākotnēji nevienojās par izdevumiem. I.Romānovs 

atbild, ka izdevumi ir atbilstoši noslēgtajiem līgumiem, kādā pozīcijā radoties kļūdai, kuru 

iestādes vadītājs ir atzinis savā paskaidrojumā. M.Mediņš turpina par kontroli, izsakoties par 

Pļaujas svētku pasākuma atskaitēm; norāda uz lielu birokrātiju un kontroli attiecībā pret 

uzņēmējiem par salīdzinoši nelielām summām; kāda ir Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta un atbildīgo speciālistu atbildība, kuriem jāseko līdzi pasākumiem. 

I.Romānovs uzsver, ka iestādei ir vadītājs, kurš uzņēmās atbildību un saistības. M.Mediņš jautā, 

kur ir iestādes vadītājs, un norāda, ka nebalsos, uzsverot, ka ir nepieņemami šādi strādāt, 

pašvaldībai nepieciešami finanšu līdzekļi citu objektu izmaksu segšanai. A.Mačeks norāda, ka 

jebkurā gadījumā kādam būs jāsamaksā uzņēmējiem – ja iestādes vadītājs to nav spējis 

nodrošināt, tad saistības jāizpilda pašvaldībai kā uzraugošai iestādei; pēc vadītāja izvērtēšanas 

komisijas ziņojuma tiks pieņemti lēmumi par sankcijām. 

 J.Krievs jautā, vai no kultūras centra ir saņemts iesniegums par papildu līdzekļu 

piešķiršanu vai pašvaldība šo situāciju vienkārši glābj. I.Romānovs atbild, ka iesniegums nav 

iesniegts, bet sarunas ar vadību par festivāla finanšu rezultātiem ir bijušas vairākkārt. J.Krievs 

turpina, norādot, ka piekrīt M.Mediņa viedoklim, ka ir citas pozīcijas, kurās būtu nepieciešams 

ieguldīt finanšu līdzekļus; kultūras centram no sava budžeta arī vajadzētu segt kādu daļu 

izmaksu; rakstisks iesniegums būtu pamatojums par kļūdām aprēķinos un plānos. I.Romānovs 

piebilst, ka ierosināta dienesta pārbaude, pieprasīts paskaidrojums, kurā vadītājs atzinis savu 

kļūdu darbībā, kā rezultātā pašvaldībai jāsedz saistību izmaksas. A.Mačeks papildina, ka 

pašvaldība nevar palikt parādā uzņēmējiem dēļ iestādes vadītāja bezatbildības pilnā apjomā; 

izvērtētas budžeta pozīcijas, līdz šim plānotie pasākumi notiks, uz to rēķina netiks atņemti 

finanšu līdzekļi, lai segtu festivāla izmaksas. J.Krievs norāda, ka iestādes vadītājam būs 

pietiekami daudz aizstāvju, tāpat kā diskusijas par šo jautājumu, bet pašvaldībai jāparāda sava 

pozīcija. A.Mačeks piekrīt. 

 G.Kalniņš papildina J.Krieva izteikto domu par vadītāja atbildību, norādot izvērtēt 

kultūras centra budžeta pozīcijas, kurās vērojama ekonomija un vērš uzmanību sniegt patiesu 
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informāciju par iestādes vadītāja neierašanos uz sēdēm un atlūguma iesniegšanu, jo par to 

jāuzzina no vietējā laikraksta. A.Mačeks nepiekrīt, Izglītības, kultūras un sporta komitejas 

slēgtās sēdes daļā par to tika runāts. I.Romānovs apstiprina, ka atlūgums ir iesniegts, iestādes 

darbību nodrošinās iestādes vadītāja p.i. U.Skuja līdz jauna amata konkursa norisei.  

 A.Mačeks jautā, vai konkurss ir jau izsludināts. I.Romānovs atbild, ka tiek gatavots 

konkursa nolikums.  

 M.Mediņš norāda, ka arī Kultūras nodaļai jābūt atbildīgai par šo situāciju – no tās 

budžeta jānovirza finanšu līdzekļi parāda nosegšanai; ierosina Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamentam sadarbībā ar Izglītības, kultūras un sporta komiteju strādāt 

pie šādu pasākumu formāta, nav pārliecības, ka pašvaldība ir pietiekami bagāta, lai atvēlētu 

šādas summas vairāku dienu pasākumiem. Norāda, ka būtu nepieciešams iesniegums no kultūras 

centra vadītāja par papildu finansējuma piešķiršanu ar skaidrojumu par saistību segšanu 

konkrētos ciparos un domes sēdē šo jautājumu turpināt skatīt, citādi uz domes sēdi tas nav 

virzāms.  

 L.Rimševica izsaka nožēlu par notikušo un norāda, ka pašvaldībai finansiālās saistības ir 

jāizpilda; saistībā ar muzikālo gaumi nepiepildījās biļešu realizācija un lūdz deputātus nejaukt 

iestādi ar administrācijas darbu - Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departaments nekontrolē iestādi “Bauskas Kultūras centrs”, sadarbība un informācijas apmaiņa 

notiek, bet to kontrolē izpilddirektors – pārmetumi administrācijai ir nevietā; ierosina pārskatīt 

kultūras iestādes budžetu un plānoto pasākumu izmaksas, atbalstīs līdzekļu piešķiršanu.  

 M.Mediņš vērš uzmanību, ka administrācijai vajadzēja izdarīt secinājumus pēc 

iepriekšējo gadu pieredzes, kāda ir departamenta funkcija; pagājušā gadā ar bažām atbalstīja 

40 000 EUR piešķiršanu festivālam – nav kas izdara secinājumus, kāpēc ir nepieciešams šāds 

departaments; kāpēc pasākumi netiek saskaņoti ar TIC un Uzņēmējdarbības un kompetenču 

attīstības centru un notiek vienlaicīgi.  

 A.Mačeks aicina balsot par lēmuma projektu. G.Kalniņš jautā par lēmuma projekta 

balsošanas motīviem. I.Latviete atbild, ka šis ir Finanšu komitejas lēmums, uz kura pamata tiks 

iestrādāti kārtējie budžeta grozījumi. A.Mačeks papildina, ka paralēli notiek kultūras centra 

budžeta pozīciju ietaupījumu izvērtēšana. I.Latviete atbild, ka ir jau izvērtēts, vienīgā pozīcija, 

kurā nav veiktas iegādes – apsardzes sistēmas ierīkošana – 15 000 EUR apmērā, kā arī jāizvērtē 

noslēgtie līgumi par plānotajiem pasākumiem; vērtējot iestādes budžetu papildus finansējuma 

nepieciešamībai, konstatēts, ka iestāde būtu jāslēdz, lai nosegtu šo summu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  4 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  2 (Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 5 "Par papildu līdzekļu piešķiršanu pašvaldības 

iestādei "Bauskas Kultūras centrs"". 

 

 

10.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

 

(A.Sietiņš, J.Krievs, A.Mačeks, M.Mediņš, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Sagatavots lēmuma projekts par atsavināšanā iegūto līdzekļu izlietojumu Rundāles 

apvienības pārvaldē. 2024. gada budžetā iestādei bija plānoti ieņēmumi 71 703 EUR, faktiskā 
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budžeta izpilde ir 139 725 EUR, līdz ar to lūdz rast iespēju palielināt no nekustamā īpašuma 

atsavināšanas iegūtos ieņēmumus par 68 022 EUR un tos izlietot pašvaldības vajadzībām - 47 

597 EUR izmantot Rundāles apvienības pārvaldes teritorijā esošo pašvaldības ielu atjaunošanas 

darbiem, tilta remontam un pašvaldībai piekritīgo zemesgabalu un valdījumā esošo ēku 

kadastrālajai uzmērīšanai, un pašvaldības ēkas Avoti 1, Pilsrundālē uzturēšanai, un iestādei par 

20 425 EUR samazināt dotāciju no pašvaldības vispārējiem ieņēmumiem. Rundāles apvienības 

pārvaldes teritorijā pašvaldībai piekritīgo zemesgabalu un valdījumā esošo ēku kadastrālajai 

uzmērīšanai nepieciešamais līdzekļu apmērs sastāda 15 000 EUR, nekustamā īpašuma Avoti 1, 

Pilsrundāle, uzturēšanai nepieciešami papildus līdzekļi 1 020 EUR apmērā, Saulaines ciema 

Loka un Dārza ielas projektēšanai un autoruzraudzībai 10 951 EUR, tilta remontam pār Svitenes 

upi autoceļa Bērstele-Centra kalte 0,21 km 20 626 EUR.  

 J.Krievs izsakās par atsavināšanā iegūto līdzekļu izlietojumu pārvalžu teritorijās vai 

novadā kopumā, kāpēc citas pārvaldes nenāk ar šādām iniciatīvām. A.Mačeks izskaidro, ka pēc 

spēkā esošajiem budžeta noteikumu grozījumiem, pārvaldēm jāinformē Finanšu komiteja, lai tos 

pēc tam iekļautu kopējos budžeta grozījumos.  

 M.Mediņš papildina, ka nekustamo īpašumu atsavināšana un to reģistrēšana 

zemesgrāmatā ir laikietilpīgs process, kas nenozīmē, ka pārējām apvienībām nav īpašumu, ko 

atsavināt; jautā, kāda ir Avoti 1, Pilsrundālē koncepcija un vai šī gada budžetā jau nebija 

paredzēti līdzekļi. A.Sietiņš atbild, ka līdzekļi nebija paredzēti uzturēšanai, elektrības un gāzes 

izmaksas sedz apvienību pārvalde no labiekārtošanas budžeta; ēkā atradīsies uzņēmējdarbības 

kompetenču centrs, kurā rīkos konferences un izstādes uzņēmējiem, kā arī darba vieta 1 TIC 

darbiniekam, zālē tiks rīkoti vietējo uzņēmēju tirdziņi. M.Mediņš turpina par prioritārajiem 

projektiem pārvaldē. A.Sietiņš atbild, ka budžetā netika iedalīta nauda prioritārajiem projektiem.  

 G.Kalniņš atbalsta atsavināšanas līdzekļu izlietojumu noteiktajiem objektiem, norādot, ka 

Avoti 1 konceptu bija plānots deleģēt uzņēmējiem, bet izskatās, ka tas būs vienas iestādes 

koncepts, un norāda, ka plānotie ieņēmumi 71 703 EUR apmērā ir ar ietvertajām izmaiņām, tātad 

sanāk dubultota budžeta izpilde, ko Rundāles apvienības pārvalde gada laikā izpilda vairākkārt, 

kamēr citas apvienību pārvaldes nav izpildījušas gada plānoto. 

 A.Mačeks piebilst, ka Uzņēmējdarbības kompetenču centram ir savs budžets, papildus 

tam būs ēkas uzturēšanas izdevumi apvienību pārvaldei.   

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Rundāles apvienības pārvaldē". 

 

 

Plkst. 10.50 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 11.00.  

 

 

11.p. 

Par līdzekļu pārdali Bauskas pirmsskolas izglītības iestādei "Saulespuķe". 

 

(A.Čakša, J.Krievs) 
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Ziņo: A.Čakša. 

 Bauskas pirmsskolas izglītības iestāde “Saulespuķe” lūdz iespēju pārdalīt iekšējām 

vajadzībām nepieciešamos līdzekļus, kas izveidojušies kā ekonomija. Iestādes budžetā bija 

paredzēti 15 730 EUR gāzes apkures sistēmas ierīkošanai projekta izstrādei, pēc iepirkuma 

rezultātiem līgumcena ir 7 200 EUR. Lūdz līdzekļu ekonomiju novirzīt iestādes autostāvvietas 

paplašināšanai 4 707,75 EUR apmērā.  

 J.Krievs vērš uzmanību, ka tāmē nav paredzēti izdevumi ceļa zīmēm. A.Čakša informē, 

ka nepieciešamās zīmes ir izvietotas, sazināsies par J.Kalinku par nepieciešamo zīmju iekļaušanu 

tāmē. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 6 "Par līdzekļu pārdali Bauskas pirmsskolas 

izglītības iestādei "Saulespuķe"". 

 

 

12.p. 

Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības drošības sistēmas attīstība pašvaldībās". 

 

(I.Bramane, V.Čačs, E.Gailis, J.Krievs) 

 

Ziņo: I.Bramane. 

 Sagatavots lēmuma projekts par dalību sadarbības projektā “Sabiedrības drošības 

sistēmas attīstība pašvaldībās”, pamatojoties uz Eiropas Savienības kohēzijas politikas 

programmas 2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķi “Vietējās teritorijas integrētās 

sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības 

veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās”, kura mērķis ir veicināt viedo pašvaldību attīstību, 

ieviešot viedus risinājumus pašvaldību autonomo funkciju un no tām izrietošu pārvaldes 

uzdevumu izpildes nodrošināšanā, ieviešot inovatīvus risinājumus vai tehnoloģiju jeb procesa, 

pakalpojuma vai produkta inovāciju, kas uzlabo pašvaldības sniegto pakalpojumu efektivitāti un 

par kuru ir saņemts Latvijas Zinātnes padomes zinātniskās ekspertīzes atzinums, ka projektā 

paredzētais risinājums ir vērtējams kā Latvijas mēroga inovācija. Projektu ideju priekšatlases 

procesa ietvaros Jelgavas valstspilsētas pašvaldības iestāde “Jelgavas digitālais centrs” veica 

pārrunas ar potenciālajām sadarbības pašvaldībām - Bauskas, Dobeles un Jēkabpils pašvaldībām. 

Projekta idejai tika saņemts pozitīvs ZPR un Latvijas Zinātnes padomes atzinums ar 

nosacījumiem. Projekts iekļauts Bauskas novada attīstības programmas 2022.-2028. gadam 

prioritātē. Projektā plānotās darbības: Bauskas pilsētā divu krustojumu  aprīkošana ar stabilu 

konstrukciju videonovērošanas aprīkojuma uzstādīšanai (Bauska-Eleja aplis, Lidlauka iela); 

Iecavas pilsētā krustojuma aprīkošana bez pārbūves (Rīgas un Ed. Virzas ielas krustojums); divu 

bezpilota gaisa kuģu iegāde, servera un licences iegāde, 6 speciālistu apmācība. Projekta ilgums 

ir 36 mēneši, plānotais uzsākšanas laiks provizoriski 2025. gada sākums. Projekta kopējās 

plānotās izmaksas Bauskas novada pašvaldībai kā sadarbības partnerim kopā veido 105 147,06 

EUR, tajā skaitā, ERAF finansējums 89 375 EUR jeb 85 % un pašvaldības līdzfinansējums 15 

772,06 EUR jeb 15 %. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Tehnisku problēmu dēļ tālākā sēdes norise nav ierakstīta.  
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 V.Čačs izsakās par esošajām videonovērošanas kamerām un jautā, vai paredzēts 

iegādāties jaudīgāku serveri datu uzglabāšanai. E.Gailis atbild, ka tiks iegādāts jauns serveris ar 

ilgāku datu uzglabāšanas periodu.  

 J.Krievs jautā, kādam nolūkam paredzēti gaisa kuģi. E.Gailis atbild, ka tie ietaupīs 

cilvēkresursus tādos gadījumos, kā civilās aizsardzības nodrošināšanā, vētras seku apzināšanā un 

cilvēku meklēšanā. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības 

drošības sistēmas attīstība pašvaldībās"". 

 

 

13.p. 

Par dalību sadarbības projektā "Viedās pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un 

Jelgavas novadā, ieviešot viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo 

funkciju nodrošināšanā". 

 

(I.Bramane, A.Mačeks) 

 

Ziņo: I.Bramane. 

 Sagatavots lēmuma projekts dalībai projektā “Viedās pašvaldības attīstība Aizkraukles, 

Bauskas un Jelgavas novadā, ieviešot viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo 

funkciju nodrošināšanā”, pamatojoties uz Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 

2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķi “Vietējās teritorijas integrētās sociālās, 

ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana pilsētu 

funkcionālajās teritorijās”, kura mērķis ir veicināt viedo pašvaldību attīstību, ieviešot risinājumus 

pašvaldību autonomo funkciju un no tām izrietošu pārvaldes uzdevumu izpildes nodrošināšanā. 

Šajā projektā iesaistītas Bauskas, Jelgavas un Aizkraukles novada pašvaldības. Projekta idejai 

tika saņemts pozitīvs ZPR vērtējums un Latvijas Zinātnes padomes atzinums ar nosacījumiem.  

Projekts iekļauts Bauskas novada attīstības programmas 2022.-2028. gadam prioritātē. Projekta 

ietvaros plānots ieviest mākslīgā intelekta siltumapgādes kontroles sistēmas sniegtās iespējas, 

nodrošinot labāko iespējamo risinājumu ēkās, iekārtu regulācijā maksimālas laika, enerģijas un 

finanšu līdzekļu ekonomijas un mikroklimata komforta sasniegšanai, vienlaicīgi rūpējoties par 

CO2 izmešu apjoma samazināšanu - tiks ieviesta vieda un prognozēt spējīga sistēma ar attālinātu 

ēku siltummezglu vadību, izslēdzot vai būtiski samazinot telpu pārkaršanas periodus, nodrošinot 

vēl mazākas nobīdes no pieprasītās telpu temperatūras. Projekta īstenošanas rezultātā plānots 

sasniegt enerģijas patēriņa samazinājums par vismaz 10 %, tādējādi tiks veicināta pašvaldības 

ēku energoefektivitāte. Bauskas novadā plānota siltummezglu modernizēšana un telpu 

temperatūras regulēšanas iekārtu uzstādīšana šādās pašvaldības ēkās: pirmsskolas izglītības 

iestādēs “Mārpuķīte”, “Dartija”, “Zīlīte” filiālē,  “Pasaulīte” filiālē, kā arī Iecavas pamatskolā, 

Iecavas pamatskolas internātā, Saulaines sociālajā centrā. Projekta ilgums ir 36 mēneši, plānotais 

uzsākšanas laiks provizoriski 2025. gada I ceturksnī. Projekta kopējās plānotās izmaksas 

Bauskas novada pašvaldībai kā sadarbības partnerim kopā veido 230 000 EUR, tajā skaitā, 

ERAF finansējums 200 000 EUR jeb 85 % un pašvaldības līdzfinansējums 30 000 EUR jeb 15 

%. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 
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 A.Mačeks lūdz precizēt par Saulaines sociālo centru. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību sadarbības projektā "Viedās 

pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un Jelgavas novadā, ieviešot 

viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo funkciju 

nodrošināšanā"". 

 

 

14.p. 

Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana Bauskas 

novadā" īstenošanu. 

 

(A.Spriņķe) 

 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par projekta “Veselības veicināšanas un slimību profilakses 

pasākumu īstenošana Bauskas novadā” īstenošanu, pamatojoties uz MK noteikumiem Nr. 448 

“Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.-2027. gadam” un Centrālās finanšu 

un līgumu aģentūras uzaicinājumu iesniegt Eiropas Sociālā fonda Plus projekta iesniegumu līdz 

šī gada 2. oktobrim, paredzot, ka projekta īstenošanas termiņš ir 2029. gada 31. decembris, 

projektu uzsākot 2025. gadā. Projektam pieejamais kopējais attiecināmais finansējums ir 326 484  

EUR, tai skaitā ESF+ finansējums – 277 511,40 EUR un valsts budžeta finansējums – 48 972,60 

EUR. Projektā atbalstāmās aktivitātes: veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumi 

visiem pašvaldības iedzīvotājiem visos vecuma posmos un dažādām mērķa grupām atkarībā no 

jomas (seksuālās un reproduktīvās veselības veicināšana, atkarību mazināšana un profilakse, 

traumatisma mazināšana, psihiskās veselības veicināšana, veselīga uztura lietošanas veicināšana, 

fizisko aktivitāšu veicināšana, veselības veicināšana un slimību profilakses uzlabošana, 

prenatālās un agrīnās bērnības vecāku prasmju programmas), kas novērstu priekšlaicīgu 

mirstību, darba nespēju, veicinātu dzīves kvalitāti un uzlabotu iedzīvotāju veselībpratību. Lūdz 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, uzdodot Attīstības un būvniecības departamenta Attīstības 

un plānošanas nodaļai līdz 2024. gada 2. oktobrim sagatavot un iesniegt projektu un projekta 

apstiprināšanas gadījumā uzdot Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta Sporta un veselības nodaļai nodrošināt projekta vadību. Lēmuma projektam 

pievienota informācija par projekta raksturojumu un paredzamajām aktivitātēm; šobrīd notiek 

cenu priekšaptaujas, kuru rezultātā būs precizējumi atbalstāmajās aktivitātēs un mērķa grupās. 

Atbalstāmie pasākumi noteikti samazinātā apjomā salīdzinot ar iepriekšējo periodu, kur kopējais 

finansējums bija vairāk kā 900 000 EUR 6 gadu periodā. Piedāvājumā iekļautas dažāda veida 

lekcijas, interaktīvas nodarbības, eksprestestu veikšana, pārgājieni, fizioterapijas, vingrošanas, 

zumbas, fitnesa un peldētapmācības nodarbības. Datnēs pievienota arī informācija par Bauskas 

novada veselības tendencēm.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Veselības veicināšanas un 

slimību profilakses pasākumu īstenošana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(I.Tijone) 

 

Ziņo: I.Tijone. 

Lai nodrošinātu pašvaldības 2024. gada budžeta sasaisti ar plānošanas dokumentiem un 

varētu pretendēt uz ārējā finansējuma piesaisti, ir nepieciešams aktualizēt apstiprināto Attīstības 

programmas no 2022. - 2028. gadam Investīciju plānu. Pievienota informācija par precizējamām 

sadaļām saistībā ar iepriekš ziņotajiem projektiem, precizēti vairāki energoefektivitātes 

paaugstināšanas projekti, plāns papildināts ar jaunām aktivitātēm. Lūdz apstiprināt grozījumus.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

16.p. 

Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta "Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi 

Bauskas pilsētas pamatskolā" īstenošanai. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Izglītības iestādes “Bauskas pilsētas pamatskola” ēkas jaunā korpusa 2. un 3. stāva 

gaiteņu, kāpņu telpas un labierīcību vizuālais, tehniskais stāvoklis ir neapmierinošs un vides 

pieejamība daļēji tiek nodrošināta tikai jaunā korpusa pirmā stāva līmenī, nenodrošinot vidi, kurā 

persona var ērti pārvietoties un izmantot ēku atbilstoši tās lietošanas veidam un plānotajai 

funkcijai. Investīciju projekta “Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi Bauskas pilsētas 

pamatskolā” mērķis ir nodrošināt estētiski kvalitatīvu, ergonomisku vidi un uzlabot vides 

pieejamību ēkas jaunajā korpusā, veicot jaunā korpusa pārbūvi lifta ierīkošanai, gaiteņu, kāpņu 

telpas un labierīcību remontdarbus ēkas jaunā korpusa 2. un 3. stāvā, kas ietver sagatavošanas 

darbus apdares darbu veikšanai, ugunsdrošo durvju montāžu, kāpņu margu nomaiņu, 
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elektroinstalācijas un gaismekļu nomaiņu, kanalizācijas un ūdensvada nomaiņu. Iestādes jaunā 

korpusa remontdarbi un lifta ierīkošana paredzēta Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-

2028. gadam investīciju plāna vidējā termiņa prioritātē. Atbilstoši iepirkumam investīciju 

projekta darbu līgumcena ar PVN ir 445 006,48 EUR, t.sk., būvniecības ieceres dokumentācijas 

izstrāde 30 492 EUR, telpu remontdarbi 354 170,45 EUR, lifta šahtas izbūve un lifta uzstādīšana 

56 109,03 EUR, autoruzraudzība 4 235 EUR. Būvuzraudzības izmaksas saskaņā ar iepirkumu ir 

5 590,20 EUR, no tām garantijas laikā 363 EUR. Investīciju projekta kopējās izmaksas 450 

596,68 EUR ar PVN, t.sk., indikatīvi 2024. gadā 139 567,24 EUR un 2025. gadā 310 666,44 

EUR. Investīciju projekta īstenošanai plānots ņemt aizņēmumu Valsts kasē 382 698,63 EUR 

apmērā ar tās noteikto aizņēmuma procentu likmi un atlikto pamatsummas maksājumu līdz 2026. 

gada martam, no tā 356 780,43 EUR uz 10 gadiem un 25 918,20 EUR būvniecības ieceres 

dokumentācijas izstrādei uz 5 gadiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu prioritārā investīciju 

projekta "Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi Bauskas pilsētas 

pamatskolā" īstenošanai". 

 

 

17.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem saistošajos noteikumos “Par Bauskas 

novada pašvaldības budžetu 2024. gadam”. Budžeta ieņēmumi plānoti 71 235 967 EUR apmērā, 

veikti grozījumi 2024. gada budžetā, palielinot ieņēmumus par 5 891 846 EUR, t.sk., būtiskākie 

grozījumi - ieņēmumi no saņemtiem valsts budžeta transfertiem palielināti par 5 818 890 EUR, 

t.sk., palielināta mērķdotācija pamata un vispārējās vidējās izglītības iestāžu pedagogu atlīdzībai 

par 3 676 459 EUR, interešu izglītības programmu pedagogu atlīdzībai par 364 332 EUR, 

iestādēs bērnu no piecu gadu vecuma izglītošanā nodarbināto pedagogu atlīdzībai par 793 334 

EUR, speciālo izglītības iestāžu un speciālo pirmsskolas izglītības grupu pedagogu atlīdzībai un 

uzturēšanas izdevumiem par 662 966 EUR, izglītības iestāžu profesionālās ievirzes mūzikas un 

mākslas izglītības programmu pedagogu atlīdzībai par 259 248 EUR, 1.-4. klašu izglītojamo 

brīvpusdienām par 4 186 EUR, iekļauts finansējums 25 015 EUR apmērā jauno VPVKAC 

kontaktpunktu izveidošanai un finansējums 16 335 EUR projekta “Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība” darbību īstenošanai sadarbības līguma ar VARAM ietvaros, palielināts finansējums 

Atveseļošanas fonda projektam “Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas 

pasākumi Bauskas novadā” par 13 575 EUR. 

 Iestāžu ieņēmumi palielināti par 54 048 EUR no iestāžu sniegtajiem maksas 

pakalpojumiem un ieņēmumi no pašvaldības īpašuma pārdošanas palielināti par koksnes 

realizāciju 18 908 EUR. 
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 Budžeta izdevumi plānoti 86 629 619 EUR apmērā, veikti grozījumi 2024. gada budžetā, 

palielinot izdevumus par 4 694 898 EUR. Funkcionālās klasifikācijas kodā “Vispārējie valdības 

dienesti” palielināti izdevumi par 60 275 EUR, t.sk., jauno VPVKAC kontaktpunktu 

izveidošanai 35 735 EUR, kredītprocentu maksājumiem 35 216 EUR saskaņā ar aktuālajiem 

Valsts kases datiem uz š.g. 12. septembri, samazinot finansējumu aizņēmumu pamatsummu 

atmaksai un samazināti izdevumi par 10 720 EUR VPVKAC par ekonomiju atlīdzības izmaksās 

sakarā ar vakanto amata vietu, līdzekļi pārdalīti līdzfinansējuma daļas nodrošināšanai VPVKAC 

kontaktpunktu izveidei. 

Funkcionālās klasifikācijas kodā “Ekonomiskā darbība” palielināti izdevumi par  

10 000 EUR Vecumnieku apvienības pārvaldei transportlīdzekļu remonta izdevumiem, veicot 

finansējuma pārdali iestādei apstiprinātā budžeta ietvaros. 

Funkcionālās klasifikācijas kodā “Atpūta, kultūra un reliģija” palielināti izdevumi par 26 

910 EUR, t.sk., 13 883 EUR Bauskas pils muzejam izdevumiem muzeja darbības nodrošināšanai 

no papildu maksas pakalpojumu ieņēmumiem un 18 908 EUR Bauskas muzejam cirsmas 

izstrādei un koksnes izvešanai līdz krāvumam no koksnes realizācijas ieņēmumiem.  

Funkcionālās klasifikācijas kodā “Izglītība” palielināti izdevumi par 4 410 949 EUR, 

t.sk., palielināti izdevumi pamata un vispārējās vidējās izglītības iestāžu pedagogu atlīdzībai par 

2 757 344 EUR, iestādēs bērnu no piecu gadu vecuma izglītošanā nodarbināto pedagogu 

atlīdzībai par 594 999 EUR, speciālo internātskolu pedagogu atlīdzībai un uzturēšanas 

izdevumiem un speciālo pirmsskolas izglītības grupu pedagogu atlīdzībai par 514 264 EUR, 

interešu izglītības programmu pedagogu atlīdzībai par 283 825 EUR, izglītības iestāžu 

profesionālās ievirzes mūzikas un mākslas izglītības programmu pedagogu atlīdzībai par 226 789 

EUR, izdevumi par 4 186 EUR 1.-4. klašu izglītojamo brīvpusdienām un izdevumi izglītojamo 

ēdināšanai par 19 295 EUR. 

Funkcionālās klasifikācijas kodā “Sociālā aizsardzība” palielināti izdevumi par  

189 304 EUR, t.sk., Atveseļošanas fonda projektam “Sociālā dienesta ēku vides pieejamības 

nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā” 184 264 EUR.  

Aizņēmumu saņemšana no Valsts kases plānota par kopējo summu 7 331 331 EUR, 

veikti grozījumi, palielinot plānotos aizņēmumus par 170 689 EUR Atveseļošanas fonda 

projektam “Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā”. 

Aizņēmumu atmaksa plānota 4 740 511 EUR apmērā, veikti grozījumi, samazinot plānoto 

aizņēmumu pamatsummu atmaksu par 35 216 EUR sakarā ar veiktajām pirmstermiņa atmaksām 

un faktiski izmantotajiem aizņēmumu apmēriem. 

Budžeta līdzekļu atlikums gada beigās plānots 427 244 EUR, veikti grozījumi, palielinot 

to par 1 402 853 EUR, t.sk., 1 374 601 EUR mērķdotācijas izglītībai atlikums atlīdzības izmaksai 

par 2024. gada decembri. 

Ziedojumu ieņēmumi plānoti 2 420 EUR apmērā, veikti grozījumi 2024. gada budžetā, 

palielinot ieņēmumus par 880 EUR. Ziedojumu izdevumi plānoti 39 461 EUR apmērā, veikti 

grozījumi, palielinot izdevumus par 880 EUR Misas pamatskolai skolas salidojuma 

organizēšanas izdevumiem. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  4 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas 

novada domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 

"Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu". 
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18.p. 

Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

 

(J.Strēlis) 

 

Ziņo: J.Strēlis. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu domei pieņemt 

lēmumu par ceļa servitūta dzēšanu nekustamā īpašuma “Cekuliņi” zemes vienībā Vecumnieku 

pagastā. Atzīmes par ceļa servitūta teritoriju ir nekustamā īpašuma apgrūtinājums. Minētais 

servitūts noteikts, lai nodrošinātu piekļuvi nekustamam īpašumam “Cīruļu iela 8”, Vecumniekos,  

kurš netiek izmantots. Zemes vienībai piekļūšana ir nodrošināta un aktīvi tiek izmantota no 

Jaunās ielas, Vecumniekos. Ievērojot lietderību un samērīgumu, tā kā servitūta ceļš nav 

nepieciešams un nepamatoti apgrūtina nekustamā īpašuma “Cekuliņi” zemes vienību 

Vecumniekos ceļa servitūts ir izbeidzams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", 

Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu". 

 

 

19.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4076 008 

0091 Rundāles pagastā. 

 

(D.Neiberte) 

 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Nekustamais īpašums “Saulaines mazdārziņš 1.5”, Rundāles pagastā sastāv no zemes 

vienības 0,0472 ha platībā un ir piekrītošs pašvaldībai. Atbilstoši Publiskas mantas atsavināšanas 

likumā definētajam terminam, zemes vienība atbilst starpgabala statusam, jo ir mazāka par 

Rundāles novada domes 2012. gada 26. jūlija saistošo noteikumu Nr. 7 “Rundāles novada 

Teritorijas plānojums 2012.-2025. gadam” IV nodaļas “Noteikumi atļautajai izmantošanai un 

apbūvei ciemos un citās Urbanizētās vietās”, 246.p. paredzēto minimālo zemesgabala platību.  

Sagatavots lēmuma projekts noteikt, ka nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 1.5”, 

Rundāles pagastā zemes vienība 0,0472 ha platībā ir starpgabals. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4076 008 0091 Rundāles pagastā". 

 

 

 Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 20., 21., 22., 23., 24., 25., 

26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46. 

lēmumu projektiem. 

 Komitejas locekļi piekrīt. 

 Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes 

vienības 1/2 domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes vienības 1/2 domājamās daļas 

nodošanu atsavināšanai". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lanas", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lanas", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Birzgaļi"-6, Birzgaļi, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Birzgaļi"-6, Birzgaļi, Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-2, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 



24 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 10-2, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, 

Pastališķos, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, Pastališķos, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-4, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-9, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 



25 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

7"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-4, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

7"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-6, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-11, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Cīruļu ielā 5-11, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-

7, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 7A-7, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

17, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 25A-17, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 28-31, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Edvarta Virzas iela 28-31, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 3-87, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-87, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 26-32, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Edvarta Virzas iela 26-32, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas 

novada Bērnu un jaunatnes sporta skola" budžeta grozījumiem. 

 

(I.Romānovs, L.Rimševica, J.Krievs, L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

Saskaņā ar Bauskas novada izpilddirektora rīkojumu “Par īpašumu apsaimniekošanu 

Pilskalna ielā 26, Bauskā, Bauskas novadā”, Bauskas novada pašvaldības iestādei “Bauskas 

novada Bērnu un jaunatnes sporta skola” ar 2024. gada 1. oktobri ir uzdots veikt Bauskas pilsētas 

stadiona ēku un teritorijas apsaimniekošanu Pilskalna ielā 26, Bauskā. Rīkojums paredz 

pašvaldības iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” nodot finanšu resursus, kuri nepieciešami 

ēku un teritorijas uzturēšanai un apsaimniekošanai Pilskalna ielā 26, Bauskā. Sagatavots Finanšu 

komitejas lēmums samazināt izdevumus par 186 937 EUR pašvaldības iestādei “Bauskas 

apvienības pārvalde” Bauskas pilsētas stadiona ēku un teritorijas apsaimniekošanai un palielināt 

izdevumus par 186 937 EUR pašvaldības iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skola” Bauskas pilsētas stadiona ēku un teritorijas apsaimniekošanai. 

L.Rimševica jautā, vai pārvaldes darbinieki ir informēti par izmaiņām, neatbalsta 

sagatavoto lēmuma projektu. I.Romānovs apstiprina. Diskutē par juridisko aspektu saistībā ar 

darbiniekiem.  

J.Krievs jautā, kurš iniciēja šīs izmaiņas. I.Romānovs atbild, ka abas iestādes. 

L.Vasiļauska papildina, ka ar darbiniekiem tika izrunāts, nav saņemti iebildumi; izmaiņas bija 

nepieciešamas, lai efektīvāk pārraudzītu darbinieku darbu un pilsētas stadiona apsaimniekošana 

vairāk ir piederīga iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola”.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  3 (Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  2 (Guntis Kalniņš, Līga Rimševica) 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

noraidīt lēmuma projektu "Par pašvaldības iestādes "Bauskas 

apvienības pārvalde" un pašvaldības iestādes "Bauskas novada Bērnu 

un jaunatnes sporta skola" budžeta grozījumiem". 

 

 

 

Pielikumā: Finanšu komitejas lēmumi Nr. 5 un Nr. 6 uz 3 lp. 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 19. septembrī plkst. 12.14. 

 

 

 

Komitejas vadītāja vietnieks      Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja       Ieva Skujeniece 
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